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PROTOKÓŁ NR 149 / 2005
posiedzenia

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego
                                       z dnia  02 czerwca  2005   roku,

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu .
 Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 9.00 zakończono o
godzinie 11.30

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Józef Sulikowski                  - Starosta Wągrowiecki
2. Michał Piechocki                 - Wicestarosta
3. Tomasz Kranc                     - Członek Zarządu Powiatu
4. Tadeusz Synoracki              - Członek Zarządu  Powiatu
5. Andrzej Wieczorek             - Członek Zarządu Powiatu

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli :

6. Danuta Królczyk                    - Skarbnik Powiatu
7. Andrzej Sebastyański            -  Sekretarz Powiatu
8. Wacław Ptak                          - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg
                                                       w Wągrowcu
9. Loreta Seemann                     -  sam. referent w Wydziale Spraw
                                                       Obywatelskich i Zdrowia
10. Małgorzata Osuch                 -  Dyrektor Zespołu Szkół
                                                       Ponadgimnazjalnych w Gołańczy

     11. Mariola Substyk                    - protokolantka

Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego:

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i
przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządów z dnia 24 i 30 maja 2005
roku.

3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między
posiedzeniami Zarządu.

4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii w przedmiocie zaliczania dróg do
kategorii dróg gminnych.

5. Ustalenie remontów dróg w 2005 roku.
6. Zaakceptowanie zakresu prac przy budowie hali sportowo-

rekreacyjnej w Gołańczy.
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7. Zapoznanie z projektem uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu,
określenia wysokości środków na poszczególne zadania i formy ich
zlecania organizacjom  pozarządowym oraz podmiotom o których
mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24.04.2003 o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie.

8. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Rejonowego PCK w Wągrowcu o
wyróżnienie Nagrodą Herbu Powiatu Wągrowieckiego Pana Juliusza
Nawrockiego.

9. Rozpatrzenie wniosku Powiatowego Koła Wielkopolskiego Związku
Hodowców Koni w Wągrowcu o dofinansowanie VII Powiatowej
Wystawy Koni Hodowlanych.

10. Zapoznanie z pismem Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Antoniewie w sprawie konkursu na
prowadzenie placówki opiekuńczo -wychowawczej.

11. Zapoznanie z projektem umowy Gminy Mieścisko dofinansowania
ul. Pocztowej w Mieścisku.

12. Rozpatrzenie wniosków komisji Stałych Rady Powiatu.
13. Rozpatrzenie wniosków i  zapytań zgłoszonych podczas XXXI sesji

Rady Powiatu.
14. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu.
15. Uwagi i wnioski.

Ad 1

Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag.

Ad 2

Przyjęto protokoły  posiedzeń Zarządów z dnia 24 i 30  maja  2005 roku.

Ad 3

Starosta uczestniczył w:
- wraz z Komendantem Policji  w spotkaniu  z Burmistrzem Miasta  i

Gminy  Skoki ,
- przeglądzie  wykonywanych robót (łatanie dziur) na drogach

powiatowych. Starosta wyraził swoje niezadowolenie z przebiegu
prac,

- walnym zebraniu Członków Stowarzyszenia „ Komunikacja”.

Wicestarosta uczestniczył w:
- uroczystym odsłonięciu tablicy przy nowo nadanej nazwie ulicy Jana

Pawła II w Wągrowcu,

 



3

3

- spotkaniu z delegacją niemiecką,
- rozmowach z Dyrektorem Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych

w Gołańczy i z przedstawicielem zakładu produkcyjnego w sprawie
współpracy młodzieży w ramach praktyk,

- uroczystym zakończeniu roku szkolnego  absolwentów klas III
w    I Liceum Ogólnokształcącym  w Wągrowcu,

- wraz z p. A.Wieczorkiem  w spotkaniu w sprawie Wojewódzkiej
Spartakiady LZS,

- spotkaniu w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu w sprawie ustalenia
zakończenia  robót.  /8 czerwca o godz. 12.00  nastąpi odbiór/.

Pan Andrzej Wieczorek poinformował o udziale w Sesji Popularno –
Naukowej pn. „Dziedzictwo narodowe - szansą rozwoju regionalnego”,
która odbyła się na UAM w Poznaniu .
Starosta  przypomniał o rozpoczęciu   zawodów  Międzynarodowego
Wieloboju Wojskowego Żołnierzy Państw NATO „ GROT 2005”.
Otwarcie nastąpi w dniu 10 czerwca br.

Ad 4

Zarząd Powiatu  jednogłośnie (5 obecnych) podjął uchwałę  w sprawie
opinii w przedmiocie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Uchwała
została przedstawiona przez Wacława Ptaka  – Dyrektora Powiatowego
Zarządu Dróg w Wągrowcu  i stanowi ona załącznik nr 1 do niniejszego
protokołu.

Ad 5

Zarząd  zapoznał się z przebiegiem  prac   na drogach powiatowych.
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Wacław Ptak poinformował, że  do
końca maja br. zostanie wykonane ok. 70%  robót . Całkowite zakończenie
robót  może nastąpić w połowie czerwca br. Pan Dyrektor poinformował
również , że zakres prac jest o wiele większy niż przewidywano.
Ustalenie remontów dróg  w 2005 roku , Zarząd przedstawi na następnym
posiedzeniu, po szczegółowej analizie, rozeznaniu zapotrzebowania i
możliwości finansowych w danym roku.

Ad 6

Pani Małgorzata Osuch - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w
Gołańczy oraz Krzysztof Sikorski – samodzielny referent ds. kadr szkoły
przedstawili  zakres prac przy budowie hali sportowo-rekreacyjnej w
Gołańczy z prośbą o akceptacje. Pan Sikorski poinformował, o   robotach
zamiennych przy budowie   hali, koszt  nie ulegnie zmianie .
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Wicestraosta zwrócił uwagę na fakt, że istotne jest , aby  w dokumentacji
ujęte były drogi  pożarowe. Zarząd  akceptuje proponowaną zamianę robót,
po zaopiniowaniu  przez straż  dróg pożarowych.
Zakres prac wraz z kosztorysami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego
protokołu.
Pani Dyrektor przedstawiła informację o termoizolacji  w ZSP w Gołańczy.
Poinformowała Zarząd , że audyt będzie poprawiony tak, aby był zgodny z
dokumentacją.
Przedstawiła również przebieg prac związanych z  wymianą  wewnętrznej
sieci instalacji  grzewczej  i poprosiła o rozważenie możliwości zakupu
oraz instalacji nowych grzejników , gdyż koszt nie będzie dużo większy,
wzrośnie tylko o przyłącza. Zdaniem Zarządu należy tą kwestię
przedyskutować i przeanalizować  jaki jest koszt całkowity.
Tadeusz Synoracki , zwrócił uwagę na fakt, że należy gospodarnie
wydawać społeczne pieniądze.

Ad 7

Zarząd Powiatu  zapoznał się z projektem uchwały w sprawie ogłoszenia
konkursu, określenia wysokości środków na poszczególne zadania i formy
ich zlecenia organizacjom pozarządowym oraz podmiotom o których
mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie. Wysokość środków  na
poszczególne zadania Zarząd ustali po szczegółowym przeanalizowaniu.
Projekt uchwały przedstawiła Loreta Seemann – referent w Wydziale
Spraw Obywatelskich i Zdrowia.
Stanowi on załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad 8

Zarząd Powiatu , pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Rejonowego
Polskiego Czerwonego Krzyża w Wągrowcu o wyróżnienie Nagrodą
Herbu Powiatu Wągrowieckiego Pana Juliusza Nawrockiego. Wniosek
przedstawił Andrzej Sebastyański- Sekretarz Powiatu .
Stanowi on załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad 9

Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił wniosek
Powiatowego Koła Wielkopolskiego Związku Hodowców Koni w
Wągrowcu o dofinansowanie VII Powiatowej Wystawy Koni
Hodowlanych. Zarząd powyższy wniosek rozpatrzył pozytywnie,
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przeznaczając na ten cel 1.000 zł. Wniosek stanowi załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu.

Ad 10

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Antoniewie w sprawie konkursu na prowadzenie
placówki opiekuńczo - wychowawczej. Pismo przedstawił Andrzej
Sebastyański - Sekretarz Powiat.
Stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad 11

Michał Piechocki - Wicestarosta zapoznał Zarząd z  projektem umowy
Gminy Mieścisko  o dofinansowanie budowy ul. Pocztowej w Mieścisku.
Projekt umowy nie odzwierciedla ustaleń , jakie miały miejsce na
posiedzeniu w dniu 28 kwietnia br. z udziałem Wójta Gminy Mieścisko.
Tomasz Kranc  ”... jestem zdziwiony zachowaniem Wójta, ponieważ po
spotkaniu, na posiedzeniu Zarządu  strony były usatysfakcjonowane, że
ruszamy z inwestycją i nie takie były ustalenia oraz deklaracje jakie nam
teraz przedstawia Wójt w projekcie umowy ...” .
Tadeusz Synoracki zasugerował, że można byłoby zrezygnować z  ułożenia
dywanika na odcinku ok. 800 m w kierunku do Wieli.
Andrzej Wieczorek  poprosił , aby wyjaśnić  co się stało , że Wójt zmienił
stanowisko.

Projekt umowy stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad 12

Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, które
przedstawiła Mariola Substyk – inspektor w Biurze Rady.

Wniosek Komisji Zdrowia ,Polityki Społecznej i Rynku Pracy :
Komisja zwraca się do zarządu powiatu o wystąpienie do Wojewódzkiego
Konserwatora Zabytków, o przyznanie środków  finansowych na
wykonanie niezbędnych prac remontowych w DPS w Srebrnej Górze
celem należytego zabezpieczenia chronionego przez  Konserwatora
obiektu.
Zarząd   występował  do Wielkopolskiego  Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków  o dofinansowanie prac remontowych DPS - u . Z uzyskanych
odpowiedzi wynika, że  w myśl obowiązujących przepisów  nie ma
możliwości  dofinansowania prac remontowych majątku samorządowego
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ze środków państwowych.  W celu  podnoszenia użyteczności do
standardów unijnych wymagane jest przedstawienie kompleksowego
projektu nie tylko pod względem spełnienia standardów budowlanych, ale i
konserwatorskich, do przedstawienia których zobowiązany jest właściciel
obiektu. Jak powszechnie wiadomo , na wniosek spadkobierców  toczy się
postępowanie w sprawie ustalenia prawa własności dla zespołu pałacowo-
dworskiego w srebrnej Górze i po jego zakończeniu i ustaleniu
„właściciela”, będzie można rozstrzygnąć pozostałe sprawy.

 Komisja  Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu:

Wnosi , by zadania inwestycyjne były przygotowane do rozpoczęcia, do
końca I kwartału każdego roku.
Zdaniem Zarządu nie w każdym przypadku jest to możliwe. Planując
zadania na dany rok /lata/ nie można  przewidzieć wszystkich  zadań , a
możliwości  finansowe  powiatu są ograniczone.

Wniosek Komisji Rewizyjnej
o zakup komputera dla Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia, celem
usprawnienia pracy Wydziału. Będzie on rozpatrzony po   zbadaniu
możliwości  budżetowych  Starostwa.

Ad 13

Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski i zapytania  zgłoszone podczas XXXI
sesji Rady Powiatu.

Zapytanie Radnego Jerzego Piaseckiego dotyczącego stołówek, co dalej się
dzieje w tej sprawie , zostało skierowane do Wydziału Oświaty w celu:
- zbadania kosztu  prowadzenia stołówek przy jednostkach oświatowych
   gdzie znajdują się internaty - MOW w Antoniewie, ZSP w Gołańczy i w
   Bursie Szkolnej w Wągrowcu,
- rozeznania   sytuacji firm cateringowych prowadzących stołówki w
   gminie miejskiej Wągrowiec,
- rozeznania , czy jednostki oświatowe,  w których stołówki były
  zlikwidowane ,  myślą o  ich reaktywacji. O udzielonej odpowiedzi
  Starosta poinformuje  na posiedzeniu  XXXII sesji Rady Powiatu.

Wniosek,  J.Springera – o sporządzenie harmonogramu prac  , który będzie
określał zachowanie terminów dotyczących realizacji koncepcji  DPS,
został skierowany do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  celem
sporządzenia takiego harmonogramu.
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Zapytanie J.Springera  dotyczące  przybliżenia , jakie to są niebezpieczne
odpady porzucone w miejscowości Kamienica.   Skierowano go do
Wydziału Ochrony Środowiska z prośbą o uszczegółowienie.
W miejscowości Kamienica zostały podrzucone odpady w postaci szlamów
i osadów pofiltracyjnych zawierające substancje niebezpieczne.

Wniosek - Radnego L. Plucińskiego  – dotyczący sprawy parkingu przy
ul. Lipowej i radnego W. Ćwika – dotyczącego remontu dróg powiatowych
Kopaszyn  -  Grylewo oraz Grylewo - Laskownica Mała, będą rozpatrzone
po 31 maja br., po ukończeniu prac związanych z remontami dróg  przez
Powiatowy Zarząd Dróg w Wągrowcu.

Radny A. Słoma zapytał  -  czy jezioro Durowskie  może być zarządzane
przez Miasto Wągrowiec. Odpowiedź została udzielona na XXXI sesji
Rady Powiatu , że jeziora przelotowe nie mogą  wchodzić w zarząd
gminny, są to  tereny Skarbu Państwa.

Ad 14

Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 09 czerwca  2005r. o godz. 9.00.

Ad 15

Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki poinformował Zarząd o sytuacji,
jaka ma miejsce w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w
Wągrowcu. Mówił o ciągłej rotacji na stanowisku głównych księgowych.
Tomasz Kranc stwierdził, że za sytuację  organizacyjną placówki
odpowiada dyrektor i należy się wstrzymać od jakichkolwiek  działań.

Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu przedstawiła wniosek Kierownika
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu ,  o zmianę  planu
finansowego PCPR. Zdaniem  Zarządu , PCPR   powinno  dokonać tego we
własnym budżecie , jeżeli zabraknie środków  wówczas  rozważy
możliwość  dofinansowania .
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Wobec wyczerpania porządku obrad, na tym posiedzenie Zarządu
zakończono.

 Protokolantka
         ______________
       / Mariola  Substyk /

                                                                       Starosta  Wągrowiecki

                                                        ________________________________
                                                                          / Józef Sulikowski /

                                                                             Wicestarosta

                                                        ________________________________
                                                                        / Michał Piechocki  /

    Tomasz Kranc                     _______________

    Tadeusz Synoracki             _______________

   Andrzej Wieczorek              _______________

 


